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________ 
 

Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s., 
konané dne 8.7.2024 od 19:00, Restaurace u Bobra -Praha 

 
 

Přítomni: Dušan Salač, Ing. Radek Halada, Bc. Markéta Chodilová, Kateřina Klocová, Ing. Jan 
Bušta, Eliška Boječková, Jiří Potyš, Tomáš Fančovič, Ing. Pavla Holcman 

Jako host: Tomáš Nechvátal - předseda Kárné komise a Miroslav Brož – předseda 
kontrolní komise 

 
1. Zahájení 

Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR, přivítal všechny přítomné, navrhl program a provedl kontrolu 
usnesení z minulé schůze. 

 
Předseda navrhl a výbor jednomyslně schválil program jednání následovně: 

 
Program: 

 
1. Zahájení Dušan Salač 
2. Zpráva místopředsedy Ing. Jan Bušta 
3. Zpráva jednatele Ing. Radek Halada 
4. Zpráva hlavní poradkyně chovu Bc. Markéta Chodilová 
5. Zpráva výcvikáře Jiří Potyš 
6. Zpráva ekonomky Ing. Pavla Holcman 
7. Zpráva tiskové referentky Kateřina Klocová 
8. Zpráva matrikářky Eliška Boječková 
9. Zpráva IT referenta Tomáš Fančovič 
10. Diskuse 
11. Usnesení 
12. Závěr 

 
Ze zasedání bude pořízen audiozáznam pro potřeby zapisovatele. Audiozáznam je pořízen se 

souhlasem všech přítomných (tj. i hostů) pouze pro potřeby jednatele a výlučně za účelem vyhotovení zápisu 
ze zasedání. 

Revize usnesení z minulé schůze Konopiště 8. 6. 2024 
 
Předseda KCHJ ČR – Dušan Salač 

 Nový výbor a komise byly zapsány na spolkovém rejstříku 
 Paní Přibáňová dodala pohár na MSBLJ jako sponzorský dar 
 Paní Ing. Renata Hanušová oficiálně zrušila pořádání KBS 
 Zahájen nový kontakt k výrobě raznic, spojení s p. Barochovu se nepodařilo 
 Zajištění SPK a KZN na rok 2025 – splněno výcvikář 

 
Místopředseda KCHJ ČR – Ing. Jan Bušta 

 Komunikace se zahraničím a WUT trvá 

KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 
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 Kontaktovat ostatní členy WUT o novém složení výboru KCHJ 
 

 
Jednatel KCHJ ČR – Ing. Radek Halada 

 Vyúčtoval ekonomce klubu zálohy 50 000,- Kč a 50 000,- Kč 
 Další komunikace k zachování norování trvá 

 
 
Hlavní poradkyně chovu KCHJ ČR – Bc. Markéta Chodilová 

 Vystavení PP CHS z Mosteckého výsluní – vyřešeno 
 Smlouva na pronájem areálu SK Jevíčko – podepsána 
 Informace k účtu u Fio Banky s párováním v DOG OFFICE – trvá z důvodu problémů 

v párování plateb 
 
Výcvikář KCHJ ČR – Jiří Potyš 

 Příprava na složení výcvikové rady – splněno 
 Informoval o průběhu PSP a jeho konečném vyúčtování  

Ekonom – Ing. Pavla Holcmam 
 Informace k podobě dokladů k zaúčtování a nutnosti evidence majetku a darů 

 
IT-referent – Tomáš Fančovič 

 Zřídil emailové adresy členům výboru - vyřešeno 
 Byla obnovena inzerce na webu klubu - vyřešeno 
 Informoval o nefunkčnosti databáze ve Windows 10 a 11 a hledání nového řešení - trvá 
 Zajistí podpisy GDPR – splněno 

 
Zprávy jednotlivých členů výboru  

Předseda: 
 Informoval o jednání s KB a možnosti zápisu k přístupu k účtu 
 Představil možnou novou účetní a její návrh smlouvy na účetní služby 
 Informoval o cestách ohledně vyřizování potřebné agendy k zápisu do spolkového 

rejstříku 
 Informoval o organizaci příprav na MRK a jeho harmonogramu a finančního rozpočtu 

Místopředseda: 
 Komunikuje dál se zahraničím, Genomia s.r.o. a Laboklin GMBH & CO ( z důvodu nižší 

ceny pro členy KCHJ) 
Jednatel: 

 Proběhla komunikace s ostatními statutáry kynologických klubů loveckých plemen, byl 
jim odeslán email s instrukcemi k přeposlání na jednotlivé předsedy poslaneckých klubů 
a poslaneckou sněmovnu se stanoviskem k zachování norování. K stanovisku 
k zachování norování se nám podařilo získat souhlas i ČMKJ a ČMKU  

 Po zápisu do rejstříku si zajistí přístup do datové schránky 
 Informoval o průběhu jednání s ČMKJ ohledně znovu zaslání již podepsané smlouvy 

z období začátku roku 2024 a neochoty ze strany ČMKJ, výbor ukládá jednateli další 
komunikaci k získání smlouvy. 

 
Hlavní poradkyně chovu:  

 Připomněla nutnost vyžádat od ČMKJ podepsanou smlouvu o poskytování služeb 
Plemenné knihy ČMKJ a klubem. – vyřídí jednatel 

 Je nutné schválit mimořádné číslo Zpravodaje s novými klubovými předpisy a změnami 
v chovných podmínkách. Nové kontakty na výbor – zařídí tisková referentka 
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        Schváleno jednohlasně 
 

 HPCH žádá o schválení výborem novou poradkyni chovu pro DRS Lucii Horsákovou. 
Změna v chovatelské radě – od 01.06.2024 poradce pro drsnosrsté standardní jezevčíky 
je nově Lucie Horsáková. Ing. Michaela Přibáňová je členem chovatelské rady, bez 
poradce chovu.  
       Vše schváleno jednohlasně 

 Termíny klubových výstav na rok 2025 – čekáme na termín výstavy na Konopišti – 
kolize termínu s místní akcí. Termíny HPCH předloží členům výboru emailem. 

 Problémy s Certifikáty – výbor ukládá HPCH problematiku dořešit s ČMKJ a ČMKU. 
 HPCH žádá o zálohu na SV Jevíčko 

 
Výcvikář: 

 Představil ke schválení výboru výcvikovou radu ve složení: 
Severočeská pobočka – Petr Adam 
Středočeská pobočka – Věroslav Nejman 
Západočeská pobočka – Petr Cink 
Jihočeská pobočka – Pavel Dobeš 
Východočeská pobočka – Vít Kristek 
Jihomoravská pobočka – František Bábík 
Severomoravská pobočka – Radim Ille 

 Informuje o přípravě  SPK a KZN ve Volském Žlabu 
 Informuje o přípravě  SPK a KBZ v Jincích 
 Informuje o přípravě KBS 2024 v Bělé, garant Radim Ille 
 Informuje o KHS 2024 u VLS Divize Horní Planá, garant MVDr. Jana Kočová 
 Informuje o přípravě Sfk/Sp ve Šlapanicích v roce 2025 

 
     Všechny body jednohlasně schváleny 

 Informuje o potřebě vytvořit rozh. tabulky pro klubové akce 
 Výcvikář předložil ke schválení rozhodčí na soutěže 
 Informuje o aktuální emailové adrese pro přihlášení na klubové pracovní soutěže: 

vycvik@kchj.cz, jelikož původní adresa prihlasky.kchj@seznam.cz pro tyto účely 
byla zrušena 
 

Ekonomka: 
 Připraví nabídky od externích účetních firem k vedení klubového účetnictví 
 Informovala o nutnosti převedení zisku z roku 2023 na účet nerozdělený zisk 

Matrikářka: 
 Informovala o komunikaci s novými členy a vyřeší s IT detaily komunikace 

IT referent: 
 Připraví darovací smlouvu 
 Informoval o stavu webových stránek a trvání předplatného Webnode, Včetně stavu 

zakoupení registrace domény KCHJ.CZ 
 Informoval o rostoucím počtu pokusů o infiltraci stránek přes formuláře a možnosti 

ztratit veškerá data kvůli nefunkčnosti záloh a zabezpečení 
 Informuje o potížích s inzercí, pro ne-členy spolku je po diskusi výborem zastavena. 

Inzerce s nesprávnými nebo neúplnými údaji, členskými údaji nebo odkazy 
(“linky”) bude zastavena 

 Informoval o problémech s poskytovatelem služeb pro spolek PIPNI.CZ a jeho 
zastaralou infrastrukturou, zejména o problémech s e-mailovým klientem od této 
společnosti 
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 Informoval o dalších problémech s databází jezevčíků, zejména novými problémy 
s editací údajů členy chovatelské rady 

 Informoval o problémech s formátováním některých dokumentů uvedených na 
stránkách spolku 

o Navrhl změny v zobrazování a stahování dokumentů tak, aby zůstalo 
zachováno původní formátování 

 Informoval o předání IT infrastruktury a soc. sítí – většina od p. Horského úspěšně 
předána 

o V rámci zlepšování komunikace mezi pobočkami spolku se zjišťují také 
existující sociální sítě se jménem spolku ve jmenovateli 

o Adresoval výcvikáři p. Potyšovi urgenci směrující k předání e-mailové 
adresy prihlasky.kchj@seznam.cz, kde pořád není zajištěno předání této 
adresy, i když figuruje / figurovala na spolkových materiálech 

 Facebook 
o Informoval o stavu schvalování příspěvků a potřebě aktualizovat pravidla 

skupiny (v přípravě) 
o Požádal výbor o schválení změny typu FB skupiny spolku: uzavřená -> 

otevřená, s následným vysvětlením změn 
o Požádal výbor o vytvoření dodatečného účtu 

 Požádal výbor o schválení a identifikaci oficiálních vizuálních a digitálních prvků 
Klubu chovatelů jezevčíků ČR, z.s. 

 Požádal o přístup ke čtení a odesílání zpráv z datové schránky spolku 
 Požádal o výlučné oficiální zastupování spolku ve vztahu a komunikaci s 

technologickými společnostmi a IT partnery spolku - Formou plné moci 
 GDPR klauzule aktualizována, konzultována s 2 právníky, připravena na dodatečné 

posouzení Úřadem pro ochranu osobních údajů 
 

Tisková referentka: 
 Zmínila tisk nových stanov, zápisního a kárného řádu. Nechá nacenit výtisk ve formátu 

A5. Cenové nabídky nechá schválit výborem, pro případné vytištění a rozeslání všem 
členům klubu.  

 Připraví tiskoviny na SV Jevíčko 
 
 
Zpráva předsedy Kontrolní komise:  

 Kontrolní komise po předchozí domluvě s ekonomkou klubu Ing. Pavlou Holcman 
provede svou první pravidelnou pololetní kontrolu hospodaření klubu v sobotu 27. 7. 
2024 od 13 hodin na adrese Na Lucberku 259, Králův Dvůr. Kontrolní komise 
kontroluje podle článku XII., odstavce 2. stanov pravidelně pololetně hospodaření 
klubu. Půjde o úplně první kontrolu ze strany kontrolní komise poté, co byl zvolen 
nový výbor, nová ekonomka klubu a nová kontrolní komise. 
 

 
Zpráva předsedy Kárné komise:  

 informoval o poslaném návrhu p. Ing. Jaroslava Horského na kárné řízení  
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Usnesení ze schůze výboru ze dne 8.7.2024 
 

Bere na vědomí:  
 zprávy jednotlivých členu výboru, předsedy kontrolní komise a předsedy kárné komise  
 nutnost jednotného vystupování v rámci vizuálních prvků a propagace 
 Výbor jasně a jednoznačně identifikoval jednotlivé vnější, vizuální a digitální prvky 

spolku a deklaruje je za své, viz. příloha tohoto usnesení 
 

 
 
Schvaluje: 

 
 Dispoziční právo k účtu bude mít pouze předseda a místopředseda, další osobou 

s dispozičním právem je ekonom Ing. Pavla Holcman. Předseda a místopředseda budou 
využívat dispoziční právo k účtu pouze v případě nečinnosti ekonoma s informováním 
ostatních členů výboru.  
       Jednohlasně schváleno 
 

 Přístup k nahlížení k účtu bude mít jednatel, matrikářka, předseda kontrolní komise, 
externí účetní (která bude schválena výborem) a paní Lucie Horsáková (z důvodu 
kontroly plateb u klubových výstav) 
       Jednohlasně schváleno 

 Vyplacení zálohy na KZN a MRK - výcvikář  
Schválení předběžného rozpočtu MRK 120.000,- a poskytnutí zálohy výcvikáři 
        Jednohlasně schváleno 
Schválení zálohy na KZN a SPK 20.000,- 

 Maximální počet startujících 12 psů na MRK 2024, pokud bude víc přihlášených v den 
uzávěrky, výcviková rada provede výběr. Všichni startující psi musí mít splněné 
kritéria pro účast na MRK v den uzávěrky dle soutěžního řádu KCHJ. 
      Schváleno 7, Salač, Fančovič se zdrželi 
 

 Schválení rozhodčích na SPK, KZN a MRK 
       Jednohlasně schváleno 

 Výcvikovou radu dle návrhu výcvikáře 
       Jednohlasně schváleno 

 Novou poradkyni pro DRS paní Lucii Horsákovou, a členku chovatelské rady Ing. 
Michaelu Přibáňovou PhD. 
       Jednohlasně schváleno 

 Zálohu na SV Jevíčko – hlavní poradkyně chovu 20.000,- 
       Jednohlasně schváleno 

 Schválení nákupu notebook pro výcvikáře, nabídku připraví IT referent do 15 tis. Kč 
       Jednohlasně schváleno 

 Schválení převedení zisku z roku 2023 k 30.6.2024 na účet nerozdělený zisk 
       Jednohlasně schváleno 

 Václav Sluka nabídnul dodání výboru programu na agendu při výcvikových akcích  -
počítání výsledku z pracovních soutěží za částku 200.000,- Kč 
       Jednohlasně zamítnuto 

 Výbor pověřuje IT referenta prozkoumat možnosti změny poskytovatele IT služeb 
Jednohlasně schváleno 

 Výbor schvaluje zakoupení dodatečných služeb od společnosti Webnode tak, jak to 
bylo předneseno IT referentem 
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Jednohlasně schváleno  

 Výbor schválil změny na stránkách společnosti Meta tak, jak to bylo předneseno IT 
referentem 

Jednohlasně schváleno  
1 zdržel – Fančovič 

 Výbor schvaluje IT referentovi přístup k datové schránce spolku na odesílání a čtení 
zpráv, včetně zpráv do vlastních rukou (VR) 

1 zdržel – Fančovič 
 Výbor schvaluje IT referentovi výlučné zastupování v komunikaci a vztazích 

s technologickými společnostmi a IT partnery spolku tak, jak to umožňuje zákon a 
vyžaduje daná situace 

1 zdržel – Fančovič 

 Výbor schvaluje IT referentovi plnou moc ve věci zatupování spolku před Úřadem pro 
ochranu osobních údajů 

1 zdržel – Fančovič 
 
 

 
Ukládá:  

 Výbor ukládá jednateli zařídit si přístup do schránky a je pověřen za KCHJ jednat 
ohledně přístupu do datové schránky a obsluhovat jí 

 Výbor ukládá jednateli další komunikaci s ČMKJ k zajištění smlouvy mezi KCHJ a 
ČMKJ 

 Výbor určuje IT referentovi připravit tabulky na akce spolku tak, jak budou zadány 
členy výboru 

 Jednatel vyhotoví plnou moc pro IT referenta k zastupování spolku v IT záležitostech 
 Ukládá předsedovi jednat s Komerční bankou a.s. za účelem vyřizování přístupu na účet 
 HPCH ukládá dořešit problematiku zadávání pracovních certifikátů od ČMKJ a ČMKU 
 Ukládá výcvikáři v co nejbližším termínu svolat výcvikovou radu 
 Ukládá ekonomce předložit návrhy smluv externích účetních firem k vedení účetnictví 

KCHJ 
 Ukládá tiskové referentce zařízení a zhotovení nových předpisu KCHJ  a připravit 

tiskoviny na SV Jevíčko a klubové soutěže 
 

 
 

Praha 8.7.2024   
Zapsal: Ing. Radek Halada 
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Přílohy: 
1) LOGO 

 

    

 
 

2) Vnější materiály vydávané tiskem spolku 
3) Prvky v rámci digitálního prostředí a v rámci podmínek třetích společností a stránek, na kterých 

spolek vystupuje, zejména: 
a. Stránky společnosti Meta 
b. Stránky společnosti MAFRA 
c. Stránky pod doménou KCHJ.CZ 
d. Stránky vedené u společnosti Webnode 
e. Digitální obsah u společnosti PIPNI, s.r.o. 
f. Digitální obsah u společnosti VRK plus s.r.o. 
g. Digitální obsah u Českomoravská kynologická jednota, z.s. 
h. Českomoravská kynologická unie, z.s. 
i. Českomoravská myslivecká jednota, z.s. 
j.     Jiné 


